
REACTIE OP BRIEF 15 MAART 2017 VAN WETHOUDER CORA-YFKE SIKKEMA BETREFFENDE 
ACTUALISATIE KAART LOSLOOPGEBIED HONDEN. 
 
 
Hondenlosloopgebied Noordelijk gedeelte Reinaldapark 
 
Al jaren staat het huidige losloopgebied voor honden ter discusie. Dat bevindt zich aan de 
noordkant van het park naast en tussen de vier torenflats. De bewoners van die flats worden 
dagelijks geconfronteerd met niet aangelijnde honden en vooral met niet opgeruimde 
hondenpoep. Het zo mooie speelterrein voor kinderen en wandelterrein voor ouderen is op 
die manier een bron van ergernis in plaats van een heerlijke omgeving. 
De sportvelden, die ondertussen in hetzelfde gebied zijn gekomen, liggen ook al in en langs 
het losloopgebied. Alleen al uit oogpunt van hygiëne zou die combinatie onmogelijk dienen 
te zijn.  
 
Nog voor de oplevering van het park is diverse malen het onderwerp in de toenmalige 
projectgroep  Burgemeester Reinaldapark ter sprake gekomen. Met name de verplaatsing 
hiervan en daarnaast het inrichten van een omheinde losloopplaats als opgenomen in het 
definitief ontwerp. Geen van deze twee  zaken zijn uiteindelijk tot stand gekomen. Dit 
ondanks de motie Hondenvrije ruimte en ruimte voor de hond in het Reinaldapark van 
PVDA, SP, CDA, GROENLINKS EN PARTIJ SPAARNESTAD gericht aan de Raad 28 mei 2009. 
 
Een andere, meer voor de hand liggende, plek dan de huidige om honden uit te laten, los te 
laten rennen en lekker te laten snuffelen in de natuur is het ruige gebied naast de 
tennisbanen van het Chalet.  

- In de eerste plaats kunnen honden daar hun gang gaan in verruigd gebied. 
- Daarnaast loopt er een geplaveid pad door het gebied, zodat de hondenbezitters met 

maximaal gemak hun eigen wandeling kunnen maken. 
- Er is ruime parkeerplek voorhanden naast de voetbalclub – speciaal voorzien voor 

(sport-) parkbezoekers.  
- Bij slecht weer is het chalet de juiste plek om te schuilen of op te warmen. 
- De schaarse parkeerplekken langs de Leonard Springerlaan (alsmede de privé 

parkeerplaats van het Reinaldahuis) worden ontlast. 
 
Kortom alle belanghebbenden worden hogelijk bediend: de bewoners van de vier flats zijn 
verlost van verschillende soorten overlast, de sporters van Cruyffcourt et cetera kunnen 
rustig sporten zonder geblaf, gesnuffel of poep-aan-de-schoen, de hondenbezitters kunnen 
per fiets of per auto gemakkelijk bij het nieuwe losloopterrein komen, terwijl uiteindelijk de 
honden het best denkbare terrein volledig kunnen benutten. 
 
Natuurlijk dient er een duidelijk beleid en een heldere aanduiding te komen waar wat mag: 
daarmee kunnen de handhavers dan de eventuele overtreders aanspreken. 
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